
Komunikat nr 3/2013 z posiedzenia Rady PFO w dniu 14 lipca 2013 r.

W dniu 14 lipca w siedzibie PFO w Katowicach przy ul. Gen. Hallera 28 odbyło się trzecie w tym
roku posiedzenie Rady Federacji (RF). 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1) Andrzej Jenczura – prezydent PFO;  
2) Michał Horzela – wiceprezydent ds. organizacyjnych; 
3) Jerzy Kozłowski – przewodniczący KKW
4) Kazimierz Gandurski – członek KKW

oraz zaproszeni goście, którzy odpowiedzieli na apel Rady w kwestii podjęcia pracy społecznej
na rzecz PFO i wyrazili chęć pomocy Radzie, w osobach:

1)    Eugeniusz Kupczak – członek stowarzyszenia ARA
2)    Artur Kupczak – członek stowarzyszenia ARA
3)    Tomasz Łukawski – członek Oddziału PZHKiPE Mysłowice

W trakcie posiedzenia RF między innymi:      
1. Przyjęto uchwałę nr 1/2013 w sprawie zatwierdzenia organizatora Ornitologicznych
Mistrzostw Śląska Kanarków Harceńskich, powierzając zorganizowanie konkursu i wystawy
Oddziałowi PZHKiPE Radzionków.
2. Przyjęto uchwałę nr 2/2013 w sprawie zmiany w Regulaminie Sekcji Sędziów PFO.
3. Przyjęto uchwałę nr 3/2013 w sprawie procedury zakupu obrączek dla ptaków na rok 2014.  
4. W związku z brakiem, ze strony stowarzyszeń członkowskich PFO, ofert na organizację
Ornitologicznych Mistrzostw Polski 2013, Rada mając bardzo ograniczone pole działania
zdecydowała o zastosowaniu punktu 4.6, Rozdział 4 Ogólnego regulaminu konkursów i wystaw
obowiązującego w naszej federacji mówiącego: „w przypadku braku ofert na organizację OMP
decyzję o ich organizacji podejmuje Rada Federacji”. 
W związku z powyższym, kierując się dobrem wszystkich hodowców ptaków Rada zdecydowała
o podjęciu rozmów z dotychczasowym organizatorem OMP Jerzym Kozłowskim. Rozmowy
niewątpliwie utrudnia trudna sytuacja w mieście Czeladź. Po wyrażeniu ustnej zgody na
organizację tegoroczych OMP przez Jerzego Kozłowskiego, Rada poprosiła o złożenie
oficjalnej oferty na organizację OMP 2013, zgodnej z wymogami Ogólnego regulaminu
konkursów i wystaw PFO wraz z pismem wyrażającym zgodę na udostępnienie nieodpłatnie
hali sportowej MOSiR w Czeladzi w dniach 09 – 15.12.2013 roku. Te dwa dokumenty są
warunkiem podpisania umowy i ustalenia zakresu obowiązków dla stron. Rada zapewniła, że w
przypadku podpisania umowy udzieli ze swojej strony wszelkiej pomocy w organizacji
mistrzostw.   
5. Zapoznano się z propozycjami pracy społecznej w Radzie i sekcjach działających przy
Radzie przez osoby, które pozytywnie odpowiedziały na apel Rady. Ponieważ dla Rady
niezmiernie ważną sprawą jest utworzenie Sekcji ds. CITES, której ze względu na brak
chętnych osób do tej pory nie udało się powołać, postanowiono powierzyć panu Eugeniuszowi
Kupczakowi ze stowarzyszenia ARA w Czerwionce – Leszczynach, który zgłosił chęć pracy
społecznej dla PFO, przeprowadzenie rozmów z zainteresowanymi hodowcami ptaków, oraz
spisanie najważniejszych problemów, którymi miałaby się zająć sekcja. Rada ma nadzieję, że
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zarządy i członkowie pozostałych stowarzyszeń udzielą wszelkiej pomocy panu Kupczakowi, co
pozwoli wypracować wspólne zdanie, które zaprezentujemy, jako związek stowarzyszeń, w
rozmowach i pismach z organami państwowymi. Inni goście posiedzenia zostali
zagospodarowani zgodnie ze swoimi umiejętnościami i wiedzą.
6. Zwrócono się do gości ze stowarzyszenia ARA o rozpatrzenie organizacji tegorocznych
Ornitologicznych Mistrzostw Śląska. Mediacji w tej sprawie z zarządem stowarzyszenia ARA
podjął się prezydent PFO. 
7. Rozpatrzono pisma, które wpłynęły do Rady od pp. Zdzisława Mikuły i Teodora Żelaski,
poruszające zagadnienia sekcji kanarków harceńskich.
8. Ze względu na fakt, że na Walnym Zebraniu Delegatów nie padła żadna propozycja
personalna nadania w tym roku odznaczenia „Zasłużony dla PFO” Rada zdecydowała o
nieprzyznawaniu w/w nagrody w tym roku.
9. Podjęto decyzję o obniżeniu o 30 % cen standardów ptaków. Obniżenie cen obowiązuje od
zaraz do dnia 30 września 2013 roku. Warunkiem tak znacznego obniżenia cen jest zakup, co
najmniej 10 sztuk standardów, przy czym mogą to być standardy różnych sekcji ptaków.
Zapotrzebowania należy kierować na adres: sklep@pfo.info.pl 
Obniżenie ceny standardów powinno spotkać się z aprobatą hodowców, szczególnie zaś
dodatnio wpłynąć na młodych hodowców, dla których powinna to być podstawowa lektura,
kształtująca ich pod względem hodowlanym. Rada uprzejmie prosi zarządy stowarzyszeń
członkowskich o skorzystanie z oferty i zaproponowanie nabycia standardów ptaków swoim
członkom. 

Na tym posiedzenie zakończono.

 Rada PFO
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